
Statenfractie GroenLinks Provincie Groningen 
Turfsingel 83 
9712 KL Groningen 
050-316 4568 
groenlinks@ps-provinciegroningen.nl 

 
 Groningen, 11 april 2023 

 
Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 
 

Betreft: Schriftelijke vragen Financiële situatie Groningen Airport Eelde 
 
Geachte voorzitter, 

Op 7 april 2023 verscheen op de website van RTV noord een bericht dat het verwachte tekort van 
Groningen AirPort Eelde over het jaar 2022 naar verwachting circa 1 miljoen euro gunstiger zou 
uitvallen dan begroot. Het bericht is gebaseerd op een brief die door de directie van Groningen 
AirPort Eelde zou zijn verzonden aan de aandeelhouders.  

Tijdens de Statenvergadering van 14 december 2022 hebben de Staten een bedrag beschikbaar 
gesteld van 2,6 miljoen euro als overbruggingsfinanciering voor de luchthaven voor het jaar 2023. 
Eén miljoen euro hiervan zou verstrekt worden in de vorm van een lening door aandeelhouder 
Oranjewoud, het resterende bedrag van 1,6 miljoen euro zou verstrekt worden door de overige 
aandeelhouders.  

Daarnaast is toegezegd dat de luchthaven uiterlijk op 1 mei 2023 een meerjarenplan met financiële 
onderbouwing aan de aandeelhouders zal presenteren.  

Wij hebben naar aanleiding van de berichtgeving door RTV Noord en de op 14 december door 
Provinciale Staten genomen besluiten de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten:  

1. Klopt het bericht op de website van RTV Noord en is er inderdaad een minder negatief resultaat 
behaald dan begroot over het jaar 2022 bij Groningen AirPort Eelde?  

2. Kunt u de betreffende brief van de directie van de luchthaven delen met Provinciale Staten? Zo 
nee, waarom niet?  

3. Betekent het behaalde voordeel van 1 miljoen euro dat de bij besluit van 14 december 2022 
verstrekte overbrugging met hetzelfde bedrag kan worden verminderd? Zo nee, waarom niet?  

4. Is het college het met ons eens dat een lagere overbrugging betekent dat de bijdrage van 1,6 
miljoen euro van de overige aandeelhouders met één miljoen euro wordt verlaagd en dat de 
door aandeelhouder Oranjewoud toegezegde lening van 1 miljoen euro volledig in stand dient te 
blijven? Zo nee, waarom niet?  

5. Kunt u ons toezeggen dat het toegezegde meerjarenplan inderdaad voor 1 mei aan de 
aandeelhouders wordt gepresenteerd en daarna zo spoedig mogelijk wordt gedeeld met de 
leden van Provinciale Staten? Zo nee, waarom niet?  

Uw reactie zien wij graag op korte termijn tegemoet.  

Met vriendelijke groeten,  

Hendri Meendering  


